
Osnovna škola Petrijanec 

Vladimira Nazora 42 

42206 Petrijanec 

 

ZAPISNIK 

Sjednice Vijeća roditelja 

 

Sjednica Vijeća roditelja (u daljnjem tekstu Vijeće), održana je 29.04.2024. godine u 17 sati. 

Vijeću je nazočilo 18 članova, Predsjednica Vijeća te ravnateljica Osnovne škole Petrijanec. 

Sukladno tome, Predsjednica utvrđuje postojanje potrebnog kvoruma za donošenje 

pravovaljanih odluka.  

Sjednicu vodi Predsjednica Vijeća, a za zapisničara je izabrana Danijela Mikulek, što je 

jednoglasno prihvaćeno. Jednoglasno je usvojen Dnevni red Sjednice Vijeća roditelja.  

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Vijeća roditelja 

Zapisnik s prethodne sjednice Vijeća je jednoglasno usvojen.  

2. Realizacija godišnjeg plana i programa 

Ravnateljica je Vijeću iznijela osvrt na realizaciju godišnjeg plana i programa. 

Realizirano je sve što je planirano, uz manja odstupanja u vremenskim rokovima.  

Tijekom ožujka odrađeni su Nacionalni ispiti te je nastava u tom periodu bila podređena 

uspješnoj organizaciji i provedbi Nacionalnih ispita.  

Realizirana je izvan učionička nastava kroz Školu u prirodi, Školu skijanja, Školu 

plivanja te se provodi i terenska nastava, a učenici, zajedno s učiteljima sudjeluju u 

nagradnim natječajima. Politika škole je takva da škola omogućuje učenicima priznanje 

za njihova izvanredna postignuća.  

Ravnateljica je izvijestila Vijeće kako je Općina Petrijanec kreirala aplikaciju koja će 

služiti kao portal za informiranje u koju će se, sa svojim sadržajima i obavijestima, 

uključiti i Osnovna škola Petrijanec.  

3. Projekti 



Ravnateljica je Vijeću iznijela osvrt na realizaciju planiranih projekata koji se ostvaruju 

prema predviđenim rokovima. Ostvarena je škola skijanja te škola učenja njemačkog 

jezika u kojoj učenici imaju priliku putovati po Europi.  

Filmska družina je od Hrvatskog filmskog saveza dobila donaciju u iznosu od 1500 € 

koju će utrošiti na kupnju opreme kako bi i dalje razvijali vještine vezane uz filmsko 

stvaralaštvo i medijsku pismenost.  

Prijavljena su još dva Erasmus projekta s europskim partnerima.  

Od projekata treba se još realizirati: 

- Čitanje u sumrak- održati će se 29. svibnja 2024. od 19 h, a gost će biti Kristijan 

Novak 

- Dan sporta- održati će se 19. lipnja 2024. čija tema su tradicijske igre na kojima će 

moći sudjelovati i roditelji i djeca. Događaj je planiran u kasnim večernjim satima 

zbog vrućina koje se predviđaju sredinom lipnja. Predloženo je i da Dan sporta bude 

humanitarnog karaktera te da timovi plaćaju određenu kotizaciju koja bi išla u 

humanitarne svrhe. Detalje oko dana sporta dogovarat će se s razrednicima na 

roditeljskim sastancima.  

- Dan škole- održati će se 20. lipnja 2024. i biti će humanitarnog karaktera.  

- Status Eko škole- škola odlazi u Donji Vidovec jer ove godine dobivaju dijamantni 

status. 

4. Ostala pitanja i odgovori 

Postavljeno je pitanje kupnje stolica za PŠ Nova Ves te je ravnateljica napomenula kako 

se to planira, ali se stolice neće još kupovati jer kreće nadogradnja škole.  

Građevinska dozvola za nadogradnju PŠ Strmec Podravski i PŠ Nova Ves Petrijanečka 

je odobrena, a 01. lipnja 2024. kreće javna nabava za izvođača radova. Sam proces javne 

nabave trajati će do 30. kolovoza 2024. što uključuje i pravo na žalbeni postupak.  

Predviđeno vrijeme trajanja radova za PŠ Strmec Podravski je godinu dana, a za PŠ 

nova Ves Petrijanečka je od 8 do 10 mjeseci.  

Sukladno radovima, nastava će se održavati u matičnoj školi u Petrijancu te će se 

izvoditi u dvije smjene. Prijedlog je trenutno takav da se nastava u višim razredima 

odvija isključivo u jutarnjoj smjeni zbog rasporeda i izvannastavnih aktivnosti koje se 

drugačije ne mogu organizirati. Plan održavanja nastave za pojedine razredne odjele 

znati će se krajem kolovoza i/ili početkom rujna te će razrednici obavijestiti roditelje u 

razrednim grupama za informiranje. Informacije će biti dostupne i na društvenim 

mrežama te na web adresi škole.  



Zbog potrebe za provođenjem humanitarne akcije dan je prijedlog da se skupljaju 

sredstva u svibnju i lipnju po razrednim odjelima koji bi onda ulazili u zajednički fond 

kad se održi Dan škole i Dan sporta. O tome treba razgovarati s roditeljima po razrednim 

odjelima na sljedećim roditeljskim sastancima.  

Ravnateljica je istaknula važnost primjerenog oblačenja, sukladno toplom vremenu koje 

je pred nama. Djeca se u školu trebaju oblačiti primjereno, odjeća treba biti ispod 

koljena, a ramena, trbuh i grudi moraju biti pokriveni. Pokrenuta je rasprava te je 

predloženo kako bi se problemi neprimjerenog odijevanja riješili korištenjem školskih 

uniforma. Prijedlog je da se pokrene rasprava s roditeljima po razrednim odjelima na 

sljedećim roditeljskim sastancima.  

Ravnateljica je istaknula kako je neprimjereno da djevojčice u školu dolaze s umjetnim 

noktima te da je važno i o tome razgovarati s roditeljima po razrednim odjelima na 

sljedećim roditeljskim sastancima.  

U lipnju se neće provoditi individualni razgovori roditelja s učiteljima u vezi s 

učeničkim postignućem. Apelira se na roditelje da obrate pažnju na redovito izvršavanje 

školskih obaveza te na poštivanje rada učitelja te poštivanje vremenskih rokova za 

održavanje ispita znanja. Svi rokovi su dostupni unaprijed te djeca imaju dovoljno 

vremena da se pripreme za uspješno polaganje ispita.  

Ravnateljica je spomenula kako postoji problem oko parkiranja ispred škole te 

nepoštivanje prometnih pravila. Sljedeće školske godine biti će pojačan promet zbog 

organizacije nastave zbog nadogradnje Područnih škola te se mole roditelji koji dolaze 

autom da poštuju prometna pravila i parkiraju se tako da omoguće nesmetan prolaz i 

drugim sudionicima u prometu.  

 

Sjednica Vijeća roditelja završena je u 18:05 sati.  

U Petrijancu, 29.04.2024.  

 

Zapisničar:  

Danijela Mikulek  

 
 


